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"Restanca" gosp. Frunz�verdea, predsjednika Kara&scaron;-Severinske županije Za vrijeme svibanjske izborne kampanje
za mjesne izbore, kada je lansirao PDL-ova kandidata za funkciju naelnika u kara&scaron;evskoj op�ini i ujedno probao
uvjeriti narod okupljen ispred komandine zgrade kako je najbolje glasati za stranku PDL-a na tada predstoje�im izborima,
gosp. Sorin Frunz�verde je istaknuo, izme�u ostalog, da on ispunjava svoja obe�anja, a stanovnici Kara&scaron;eva bi se u
tu istinu i sami trebali uvjeriti u sljede�ih nekoliko dana. Ba&scaron; uoi tada&scaron;njih mjesnih izbora zapoeli su i radovi
na kara&scaron;evskom ulaznom putu, ne bi li se i na taj nain pokazalo elektoratu koliko županijske vlasti brinu o nama i
kakve sve investicije �e uživati na&scaron;e selo u sluaju da PDL zaradi izbore. 

Nakon izbora zaustavljeni su i radovi na putu. Sve &scaron;to je napravljeno bilo je zakrpavanje nekoliko rupa. Otada je
pro&scaron;lo nekoliko mjeseca, a rupe su danas brojnije i ve�e, pa voza�i moraju prilago�avati brzinu stanju na cesti, da ne
bi o&scaron;tetili svoje aute, prije svega amortizere. Novi izbori, ovaj put za Rumunjski parlament, upriliili su i novo
pojavljivanje gosp. Frunz�verdea pred kara&scaron;evskim narodom. Sada je držao predstaviti dvojicu PDL-ovih kandidata,
jednog za deputata, a drugog za senatora. Ne znam da li je narod zapamtio kandidatima imena, jer po fizikom izgledu
sigurno ih nitko nije znao. Kao &scaron;to ni sami kandidati uop�e nemaju pojma o kara&scaron;evskim prilikama. Istom
je prilikom predsjednik Kara&scaron;-Severinskog Županijskog Vije�a naglasio kako zna da ima jednu
&bdquo;restancu&ldquo; prema Kara&scaron;evu, a to je put od ulaza u selo pa sve do Kantara, koji je potpuno
zapu&scaron;ten ali spada pod administraciju županije. Zaboravio je samo re�i da ta &bdquo;restanca&ldquo; nije skorijeg
datuma, ve� datira od davne 2005. godine. Budu�i da je lak&scaron;e obe�ati nego napraviti, županija ni u ovom trenutku
nema novaca za takve investicije, a put mora priekati neka bolja vremena. &Scaron;to se tie gosp. Frunz�verdea i lanova
PDL-a ne bi bilo iskljueno da ih opet vidimo uoi narednih izbora, i da ujemo kako je najbolje votirati lanove PDL-a, jer bi u
tom sluaju stigle velike investicije u na&scaron;u op�inu, prosperiralo bi cijelo Kara&scaron;evo, itd. �ak i da nikad ne
asfaltiraju put do Kantara. Mnogi su oekivali da na tom istom narodnom skupu održanom ispred komande
kara&scaron;evski knez Petar Bogdan predstavi i prof Radana kao kandidata kara&scaron;evske zajednice za
Rumunjski parlament, ako to do tada nije ve� stigao napraviti. S tim vi&scaron;e &scaron;to je za vrijeme kampanje za
mjesne izbore, kada je kandidirao u ime Zajedni&scaron;tva za funkciju kneza, Petar Bogdan uživao neogranienu
podr&scaron;ku Zajedni&scaron;tva Hrvata i prof. Radana osobno. Me�utim, o kandidaturi prof Radana niti ovom prilikom
knez nije rekao ni rijei, jer je bio previ&scaron;e zauzet predstavljanjem visokih gostiju iz Riice, koji su u ime PDL-a
do&scaron;li prikupiti nekoliko glasova i u na&scaron;oj maloj sredini. Zaboravio je predstaviti i Pavela B�lana, kandidata
PSD-a za Rumunjski senat, koji je i sam bio prisutan ispred komande. Sva sre�a &scaron;to su zatim na izborima i Pavel
B�lan i Milja Radan bez pote&scaron;ko�a u&scaron;li u Parlament, prikupiv&scaron;i znatno ve�i broj glasova od
pompozno promoviranih kandidata PDL-a. 
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